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PÖYTÄKIRJA 
 
KOKOUS Gesterby-Sepänkylä Kyläyhdistys r.y., sääntömääräinen vuosikokous 
AIKA Tiistai 21.5.2013 klo 18.05 ... 20 
PAIKKA Kirkkonummen kirjaston Porkkala-Sali 
 
PAIKALLA Pj. Raimo Mättö, raimo.matto@dlc.fi, Reijo Suvanto; 0504621124, Asko Haapakoski, 

Ahjotie 2, asko.haapakoski@xerox.com, Johanna Westman, 
johanna.westman@hotmail.com, Roger Lindman, Veklahdentie 103, 
family.lindman@kolumbus.fi, Peter Korhonen, Ahjotie 15, Tuomo Mutanen, Leena 
Mutanen, Carl Wahlberg, Arto Ikonen, Jaakko Rahja 

   
KOKOUKSEN KULKU 

1.   Kokouksen avaus 
- Kokous avattiin klo 18:05 

 
2. Kokouksen puheenjohtaja, sihteeri, kaksi pöytäkirjantarkastajaa sekä  

kaksi ääntenlaskijaa 
- Valittiin puheenjohtajaksi Raimo Mättö, sihteeriksi Roger Lindman, 

sekä pöytäkirjantarkastajiksi Leena Mutanen ja Arto Ikonen. 
  

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
- Kokous todettiin laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi 

(kokuskutsu jaeltu postilaatikoihin 3.5.2013). 
 

4. Kokouksen esityslista hyväksyttiin työjärjestykseksi sellaisenaan 
- Tässä yhteydessä käytiin myös läpi edellisen vuosikokouksen 

pöytäkirja muistin virkistämiseksi. käsitellyt pääkohdat olivat: 
i. Yhdistyksen kaksikielisyyskysymys 
ii. Laajakaista asiaa 
iii. Julkisen liikenteen järjestelymahdollisuudet 
iv. Osayleiskaavat ja vesihuolto 
v. Humaljärven venevalkama / uimaranta 

 
5. Esitetään edellisen tilivuoden tilinpäätös, vuosikertomus sekä 

toiminnantarkastajan lausunto 
- Raimo Mättö ja Peter Korhonen esitteli yhdistyksen tilinpidon ja 

toiminnantarkastajan (Reijo Suvanto) lausunnon 
- Jäsenmaksuja maksettu yhdistykselle heikonlaisesti. 

Jäsenmaksuista muistutellaan tulevien sähköpostitiedotteiden 
yhteydessä. Jäsenmaksujen maksuperiaatteet tuodaan esille. 

 
6. Päätetään tilinpäätöksen vahvistamisesta ja vastuuvapauden 

myöntämisestä hallitukselle ja muille vastuuvelvollisille 
- Tämän kohdan käsittelyn aikana puheenjohtajana toimi Carl 

Wahlberg 
- vuosikokous päätti yksimielisesti vahvistaa tilinpäätöksen ja 

myöntää vastuuvapauden toimineelle hallitukselle 
 

7. Vahvistetaan kuluvan vuoden toimintasuunnitelma, liittymis ja 
jäsenmaksujen suuruudet sekä tulo- ja menoarvio 
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- Raimo Mättö esitteli 2013 toimintasuunnitelman. Pääasiallisesti 
keskitytään seuraaviin: 

i. Kylätalkkari projekti 
ii. Uimarannan / venevalkama asian edistäminen. Tietoimitus 

on laitettu vireille. 
iii. Hemträsketin latupohja ensi talveksi. Muutama kohtaa tulee 

korjata kuntoon ennen lumen tuloa. Tehdään talkoovoimin. 
Peter Korhonen koordinoi. 

iv. Teatteriretkien järjestämistä jatketaan. 
 

- Jäsenmaksukäytäntö pidetään ennallaan: liittymismaksua ei peritä, 
jäsenmaksu 5€ 

- Tulo- ja menopuolesta arvioitiin, että linja säilyy jotakuinkin 
edellisten vuosien kaltaisena 

- Esitykset hyväksyttiin yksimielisesti 
 

8. Päätetään hallituksen jäsenten määrä ja valitaan hallituksen jäsenet ja 
varajäsenet 

- Esitettiin, että hallituksen jäsenmäärää pidetään entisellään, ja 
että vanhat jäsenet valittaisiin uudelleen. joten uusi hallitus on: 
Raimo Mättö, Johanna Westman, Roger Lindman, Peter Korhonen 
ja Asko Haapakoski; varajäseninä: Jaakko Rahja ja Johannes 
Kangas. 
 

9. Valitaan yksi tai kaksi tilintarkastajaa ja heille yksi tai kaksi 
varatilintarkastajaa 

- Ehdotettiin, että Reijo Suvanto jatkaa toiminnantarkastajana 
(nykyisen lain mukainen järjestely) 

- Ehdotus hyväksyttiin ja valittu toiminnantarkastaja otti vastaan 
luottamustehtävän. 
 

10.Muut asiat 
- Mahdollisen laajakaistahankkeen alustavaa kannatusta tullaan 

selvittämään sähköposti kyselyllä. 
- Julkisen liikenteen mahdolliseen parantamiseen liittyvää kutsuplus 

hankketta edistetään. Pyritään saamaa Kutsuplus alueellemme 
esimerkiksi kokeilumielessä. Kokemukset Helsingistä erinomaiset. 

- Keskusteltiin mahdollisista siivoustalkoista. Hallitus selvittelee. 
 

11.Kokouksen päätös 
- Kokous päätettiin klo 20.00. 

 
Kaksi kutsuttua vierasta kävi ansiokkaasti esittelemässä hankkeitaan.  
Esitykset olivat erittäin ajankohtaisia, mielenkiintoisia ja relevantteja joten 
erityiskiitokset puheenjohtajalle järjestelyistä.  
 

1) Guje Källberg (Optowest osuuskunnan puheenjohtaja) kävi 
esittelemässä Bromarvin alueella toteutettua laajakaistahanketta. 

 
2) Robert Becker (Oma Talkkari) kävi esittäytymässä ja esittelemässä 

toimintaansa. Kyläyhdistys selvittä yhteistyömahdollisuuksia Robertin 
kanssa.  


